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 MALÍNSKÉ METRO leden 2015 
Vytisknete-li a dočtete, dejte, prosím, ke čtení dalšímu. 

Srdečný pozdrav občanům Nového Malína v novém 

roce 2015! Skupina nadšenců, do které patří nejen 

zastupitelé zvolení Za zdravou obec, Vám nabízí ke 

čtení občasník „Malínské metro“. V tomto čísle 

najdete dozvuky prvního zasedání Zastupitelstva, 

upozornění na protizákonné jednání v katastru naší 

obce a poznámky k nakládání vedení obce 

s podnájemníky zdravotního střediska. Malínské 

metro je elektronickým občasníkem. Pokud jej 

přesto vytisknete nebo od někoho dostanete 

vytištěný, dejte jej přečíst i sousedovi, ten zase 

dalšímu atd. Bude to podobné jako s pražským 

deníkem Metro – v jedné stanici si jej vezmou a ve 

druhé vrátí, aby si jej mohl přečíst další. Předáváním 

se posílí sousedské vztahy, což je v této době moc 

potřeba. Bohužel nemůžeme přispívat do 

Malínských novin, Noviny si přivlastnila vládnoucí 

koalice, ta bude cenzurovat poctivě a číslo vydá, až 

se jí to bude hodit. (red) 

Čtěte internetové stránky www.zazdravouobec.webnode.cz 

Pište na jiri.schubert@centrum.cz 

Následky zrušení redakční rady Malínských novin

Potrefená husa 
V literatuře mám ráda kompozici v kruhu 

nebo ve spirále. Příběh nějak začíná, vyvíjí se a 

končí ať už logicky či překvapivě v bodě, který 

nějak souvisí s počátkem. Ale že já sama něco 

podobného zažiju ve svém vlastním životě? 

Trvalo to téměř čtvrt století. Někdy počátkem 

devadesátých let z iniciativy pana J. Rašnera vznikly 

Malínské noviny, a jak už to u novin bývá i redakční 

rada. Byla jsem do ní také přizvána, tenkrát jen jako 

absolventka vysoké školy - filozofické fakulty. 

Abych někam nechodila naplano, vymyslela jsem si, 

že se budu zabývat historií naší obce. Noviny zprvu 

vycházely nepravidelně, několikrát změnily svoji 

formu a ta časem vykrystalizovala do dnešní 

podoby. Také okruh přispěvatelů se rozšířil, takže 

kromě úředních zpráv se zde objevovaly pestré a 

zajímavé články se spoustou fotografií a obrazové 

dokumentace, to vše podané v pěkné grafické 

úpravě. 

A tak se stalo, že v roce 2012 naše noviny v 

soutěži o nejlepší obecní zpravodaj obcí 

Olomouckého kraje získaly v celkovém hodnocení 

4. místo a 2. místo za nejlepší jednotlivý konkrétní 

článek. Nevím, kolik je v Olomouckém kraji obcí, 

městysů a městeček, ale soutěže bylo schopno se 

zúčastnit celkově pouze 45 obcí. 

Tohoto pěkného úspěchu dosáhla redakční rada v 

tom složení, v jakém byla na prvním zasedání 

zastupitelstva po volbách 2014 bez jediného slůvka 

zdůvodnění zrušena. Nebo že by se přece nějaký 

důvod našel? Třeba osobní? 

Také jsem měla být členkou tohoto 

zastupitelstva. Moje žádost o vzdání se mandátu 

byla nadřízenými místy v Šumperku shledána 

neplatnou kvůli nevhodnému tiskopisu žádosti, 

přitom naprosto stejný tiskopis odstupující kolegyně 

- zastupitelky byl dobrý. 

Odstupující pan starosta Minář mě na to přišel domů 

osobně přátelsky upozornit s tím, abych mandát 

převzala alespoň na dva měsíce. Odmítla jsem, že 

užitečnější pro obec bude, když se raději budu 

zabývat její historií. Příští den jsem dostala písemné 

oznámení o neplatnosti vzdání se mandátu a pozvání 

na převzetí osvědčení o zvolení za člena 

zastupitelstva. Tuto listinu mi přinesla 

zaměstnankyně OÚ a odcházela s otázkou, zda budu 

chtít být členkou redakční rady. "Ale ano, budu 

přispívat", odpověděla jsem. Následující den se na 

OÚ předávaly mandáty. Nešla jsem tam, vzdání se 

mandátu je vážný důvod tam nejít. 

Na 1. zasedání nového zastupitelstva hned v 

úvodu, jako asi nejdůležitější bod, bylo zrušení 

redakční rady. A tak si noviny teď vydává Obecní 

úřad a jakási kulturní komise, do které prý patřím i 

já, alelujá! Ale nikdo se mě ani nezeptal, mám-li 

zájem tam vůbec být. Děkuji, ale opravdu nemám 

zájem být někde jen do počtu. 

Kdysi, z vnějšího popudu jsem začala psát a 

mé jméno začalo být v obci známé, což mě později 

nakoplo do politiky a pak mě zase politika rychle 

vykopla od psaní a skopla do jakési neurčité kulturní 

komise jen tak do počtu. 

A tak se můj kruh z vnějšího podnětu uzavřel. A já si 

teď připadám jako ta potrefená husa. 

Dagmar Koverdynská, členka ZZO 

Protizákonné jednání v katastru naší obce 
Kam s ním? 
 Dobrý den vážení přátelé a obyvatelé Nového 

Malína. Přeji vám vše nejlepší do nového roku 2015, 

hodně zdraví i pohody. Možná vás překvapil název mého 
příspěvku, ale opravdu si zde nebudu hrát na Jana Nerudu 

v povídce „Kam s ním“. On měl na mysli pouze starý 

http://www.zazdravouobec.webnode.cz/
file:///D:/DOC/novy_malin/zastupitelstvo%202014-2018/01.zasedání/Komentáře/Noviny%20ZZO/jiri.schubert@centrum.cz
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slamník, já se budu zabývat věcí trochu objemnější, a to 

stavebním odpadem, který v naší obci vzniká při stavbách 

naší skvělé Malínské provozní. A to pod vedením p. 

Strakové-Tylové a bývalého starosty p. Mináře. Dovoluji 

si poznamenat, že cokoliv bude dále popsáno, nemohlo se 

stát bez jejich souhlasu a vědomí. Všichni zaměstnanci 

Malínské provozní konali v této věci pouze na jejich 

příkaz a plnili si pouze svoje pracovní povinnosti. 

 Tak tedy nejdříve, kde se vzal, tu se vzal? Ptáte 

se kdo? No přece stavební odpad. Samozřejmě, že ze 

stavebních akcí prováděných naší Malínskou provozní. 

Již v každém výběrovém řízení má tato firma 

zaúčtovanou částku na budoucí uložení stavebního 

odpadu, který vyprodukuje. Jeho legální uložení je, jak 

všichni dobře víme, dost finančně náročné a dost zatíží 

firemní rozpočet. Tedy nezbývá nic jiného, než dát hlavy 

dohromady a popřemýšlet KAM 

S NÍM? Nejlépe, slovy pana 

Mináře, tak aby to něco vyneslo 

a firma na tom vydělala. Přece 

nebudeme stavební odpad 

likvidovat podle zákona o 

odpadech, kam bychom potom 

přišli. Přece ho nebudeme třídit 

jako ostatní firmy a tratit. To 

tedy ne. 

 A tak se v hlavách 

moudrých zrodil nápad jak to 

zařídit, aby se vlk nažral a koza 

zůstala celá. Je to jednoduché a 

prosté. Prostě se opět povýšíme 

nad zákon, budeme spoléhat na 

to, že občan si nevšimne, 

nezaregistruje, a už vůbec 

nebudeme počítat s tím, že by se 

naše řešení někomu nelíbilo. 

Zde by se mohl můj článek 

rozdělit na dvě části. Ta první a 

objemnější se bude zabývat 

terénní úpravou, kterou 

Malínská provozní provádí v 

areálu bývalé pískovny již od 

roku 2006, ale to si nechám do 

dalšího článku, protože zde se 

opravdu jedná o tisíce tun 

stavebního odpadu, kde se 

terénní úpravy časem zřejmě 

změnily na prostou nelegální skládku. Jinak v současné 

době toto šetří ČIZP. Budu se nyní zaobírat akcí menší, 

ale o to více drzejší, prováděnou uprostřed vesnice a to 

všem lidem na očích. 

 Tak tedy. Jedná se o budování nové cesty mezi N. 

Malínem, u školy, a vodní nádrží Krásné. Tato cesta 

vzniká v nově vysazené aleji, která se financovala z 

peněz EU – tedy dotací. Vedení obce se v průběhu roku 

2014 rozhodlo samo o sobě, bez projednání na Radě 

obce, nebo, nedej bože, v Zastupitelstvu, tuto cestu 

vybudovat. Řeklo by se záslužný čin, ale... Proč si lámat 

hlavu s nějakým stavebním povolením, územním 

rozhodnutím, nebo s účastí dalších osob stavbou 

dotčených. Nesmysl, to se samozřejmě takto dělat 

nemohlo. Vše probíhá v klidu po malých částech, tak 

třiceti metrech, aby si nikdo ničeho nevšimnul (v 

současné době je spraveno asi 420 metrů cesty). Přesto se 

našel někdo, kdo si stavby všimnul, dokonce se proti 

tomu i ohradil na Obecním úřadě, ale byl umlčen a 

dezorientován. Jednalo se o majitele příslušného 

sousedního pozemku. Připomeňme si, že dotčených 

vlastníků je mnoho. Někteří si všimli i stavebního 

postupu Malínské provozní, který se zdál takříkajíc 

nestandartní. 

 O co se tedy jedná. Z cesty se odtěží ornice v šíři 

cca 3-4 metry, na hloubku asi 80 centimetrů. Tato ornice 

je odvezena neznámo kam, neznámo komu a za kolik. 

Samozřejmě, že by se to dalo dohledat přes pracovní 

výkazy, puťovky a tachografy aut Malínské provozní... 

Ale pojďme dále k naší otázce KAM S NÍM? Cosi se 

nám už rýsuje. Výkop po ornici lze krásně zavážet 

netříděným stavebním odpadem. Co na tom, že porušují 

zákony, hlavně, že to sype. A tak se postupně zaváží po 

desítkách tun. Našli se však lidé, kterým toto konání vadí, 

začali si ukládaný materiál blíže prohlížet, fotografovat a 

co se nezjistilo. Do výkopu je průběžně navážen i 

nebezpečný odpad jako olovo, kabely, plasty, eternit a 

mnoho dalšího, který neodpovídá v žádném případě 

zákonu o odpadech, stavebnímu zákonu a dalším. A tak 

pár lidí dalo také hlavy dohromady, přidali k poznatkům 

pořízené fotografie, sepsali podnět a ten odeslali ČIŽP 

Olomouc. Ta na jejich podnět přijela koncem roku 2014 

neohlášeně do Malína a začala konat. Ale ne podle pana 

Mináře, či paní Strakové-Tylové, nebo podle pravidel 

Malínské provozní. Začali konat podle platných zákonů 

České republiky, stavebního zákona, zákona o odpadech. 

Věc je nyní v šetření a všichni napjatě očekáváme věcí 

příštích. Bude hlavně zajímavé, jak se k problému postaví 

náš nový pan starosta Felkl. Jak víme, měl by v této věci 

konat podle zákona. Měl by problém nechat vyšetřit 

prokuraturou, či PČR a to tak, aby ze sebe sejmul 

případnou další odpovědnost. On byl s problémem 

seznámen, viníky zná a nezbývá mu tedy opravdu nic 

jiného, než začít konat a neházet toto na bedra občanů 

Malína, nebo obecních zastupitelů, kteří toto jednání 

odhalili a neztotožňují se s ním. Celý článek by se dal 

zakončit i tímto: KAM S NÍM? No přece viníka tam, kam 

podle spravedlivého soudu patří. Ale bohužel nejsme v 

době pana J. Nerudy. Ještě mě napadá jedna poznámka – 

až bude obec vyhlašovat výběrové řízení na vybudování 

cesty směrem na vodní nádrž Krásné, ať nezapomene 

uvést do podmínek, že zúčastněné firmy nemusí 

započítávat cenu za výkopové práce a podklad, protože to 

již připravila Provozní. Leda, že by Provozní byla 

přinucena neoprávněně navezený nevhodný podkladový 

materiál znovu vytěžit a odvézt kam patří.  

S pozdravem „tříděnému stavebnímu odpadu ZDAR“, 

Martin Langer, N. Malín, zastupitel za ZZO 

 

Terénní úpravy kontra nepovolená skládka, 
areál bývalé pískovny 
 Jak jsem v minulém článku slíbil, seznámím vás s 

velkým problémem, který má obec Nový Malín díky 
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přispění Provozní Nový Malín a jejího vedení pod 

taktovkou bývalého starosty pana Mináře. 

 O co se tedy jedná? Vedení Provozní v čele s 

panem Minářem si po založení firmy začalo rychle 

uvědomovat, že z činnosti vznikne v dalších letech 

nepřeberné množství stavebního odpadu, které bude 

muset firma někde uložit, uskladnit, či prostě jen 

sprovodit ze světa a očí veřejnosti. Že tohoto odpadu 

nebude málo, je již ze samé podstaty činnosti této firmy 

zřejmé. Vzhledem k tomu, že produktivita práce této 

firmy značně pokulhává, muselo se vedení zamyslet nad 

tím, jak toto kompenzovat a příslušné výpadky v 

příjmech, a další náklady omezit na minimum, aby roční 

uzávěrky končily v kladných číslech. To, že uložení 

netříděného stavebního odpadu je věc nákladná je dnes 

jasné i malému dítěti. 

 Proto vedení vymyslelo fintu, z podrobnějšího 

pohledu na věc podvod, na Odbor výstavby městského 

úřadu Šumperk a další orgány veřejné správy, které jsou 

věcí dotčené. Vymysleli asi toto: V roce 2006 si obec N. 

Malín nechala vypracovat projekt Terénní úprava v 

areálu bývalé pískovny. Tento projekt a veškerou 

stavební dokumentaci máme samozřejmě včetně 

fotografií. Dokumentace je k dispozici. Nebylo snadné ji 

získat, to mi věřte, ale nyní mohu dále psát se znalostí 

věci. Ve schváleném projektu a vydaném územním 

rozhodnutí se obec N. Malín zavázala ke spoustě věcí, 

které slíbila dodržet, ale skutek utekl.  

Stavební řízení proběhlo, bez námitek a bylo 

uděleno územní rozhodnutí ve prospěch investora. Obec 

se zavázala, že terénní úpravy proběhnou během jednoho 

roku a budou prováděny dodavatelsky. Tedy, že obec N. 

Malín si na zakázku zjedná dodavatele. Toto samozřejmě 

neproběhlo. Při studiu podkladů z Odboru výstavby jsem 

odhalil minimálně 7 různých pochybení, či porušení 

zadaných povinností, či prostě nedodržení stavebního 

zákona a zákona o odpadech. Na zjištění pochybení 

zastupitelé Za zdravou obec (ZZO) reagovali tím, že na 

Odbor výstavby podali žádost o přezkoumání, či 

zastavení této akce, dále informovali i Českou inspekci 

životního prostředí (ČIŽP). Ptáte se zajisté, proč 

zastupitelé takto vystupují proti vlastní obci. Pokusím se 

to vysvětlit. V průběhu posledních 4 let se členové ZZO 

několikrát pokusili problém řešit, či vyjasnit, ale vedení 

obce v čele s p. Minářem pouze mlžilo, zesměšňovalo, a 

odmítlo se věcí jakkoliv zabývat. 

 Terénní úpravu, či černou skládku, chodili naši 

členové průběžně monitorovat, pořizovali fotografickou 

dokumentaci, která zdokumentovala ukládanou zeminu - 

často spíše netříděný stavební odpad, včetně 

nebezpečného - dehet, kabely, olovo, eternit, mastné 

kameny.... Toto vše prokazatelně ukazuje na ukládání 

odpadu, než na nějakou rekultivaci. Podle projektu, 

uzemního rozhodnutí, zákona o odpadech... se smí 

ukládat jen hlína, štěrk, kamení aj. přírodní materiál. 

Zjistili jsme, že obec umožňuje na terénní úpravě, 

skládce, ukládat i materiál, nepocházející z obce nebo 

Provozní NM. Zda se toto děje za úplatu už musí 

prokázat orgány ve věcech trestních. A já se ptám, kdo z 

občanů Malína o této terénní úpravě věděl? Dle projektu 

se zde mělo uložit až 30 000 tun materiálu. Kolik z 

dosavadní navážky činí povolený materiál a kolik 

nepovolený stavební a jiný odpad? Toto obrovské 

množství hmoty nekontrolovaného obsahu není žert, ale 

realita. Kdo má vůbec ponětí o tom, co Provozní NM v 

areálu provádí? Jak porušuje zákon o odpadech, stavební 

zákon a další. Věc se má nyní takto: Problém řeší ČIŽP 

Olomouc. Na neohlášeném výjezdu toho v souvislosti s 

Provozní NM odhalila více. Věc je v šetření, vyčkáme 

věcí příštích. Co mě zaráží, je to, že náš nový p. starosta 

Felkl je bývalým vedoucím Odboru výstavby MěÚ 

Šumperk, podílel se na vydání územního rozhodnutí na 

tuto akci, je o věci detailně informován, pravděpodobné 

viníky zná, a přesto nekoná. Ano, nekoná v zájmu obce. 

Měl by problém nechat vyšetřit Policií ČR nebo podat 

podnět na prokuraturu. Pokud totiž nebude sám konat a 

donutí toto provést někoho jiného, riskuje minimálně 

postih za spoluúčast, či krytí problému. 

 Nyní máme v Malíně zastavené již tři akce, které 

rozjel stavební megaloman p. Minář. Věci jsou v šetření. 

Fotografie o ukládání odpadu na skládce, terénní úpravě, 

máme k dispozici. Případným zájemcům je lze zaslat 

elektronicky. Usvědčují Provozní NM z toho, co po léta 

ukládala na ploše v pískovně. Nynější stav je jiný, než 

byl při návštěvě ČIŽP. Obec se na příkaz pana starosty 

pokusila prostřednictvím Provozní NM skládku 

zakamuflovat tak, aby laik nic nepoznal. Co vše je na 

skládce uloženo je ve hvězdách a hlavě p. Mináře, který 

akci vymyslel, zaštiťoval a měl by tedy nést plnou 

zodpovědnost za případné postižení obce -  jak finanční, 

tak právní. A já se opět na závěr ptám: Najde nový pan 

starosta Felkl odvahu postavit se p. Minářovi, věc řešit, 

nahlásit, či se k problému alespoň postavit čelem a věc 

nebagatelizovat, pátrat po obdržených finančních 

částkách za uložení stavebního odpadu jiných firem? 

Nechce se mi věřit tomu, že by p. Minář nechal cizí firmy 
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ukládat tento odpad zadarmo. Kdo, kdy a kde tyto částky 

zaúčtoval a kam? Kdo je přebíral v jaké výši? Vyvstávají 

nám tu jen další a další nezodpovězené otázky, na které 

by měly bý nalezeny odpovědi. Občané si to určitě 

zaslouží. Nebude to hezké, ale pravda nebývá často 

krásná. Mnohé překvapí, rozčaruje. Člověk se až musí 

zamyslet, zda má vůbec cenu proti takové škaredé, 

nepovolené, protizákonné skládce vystupovat. Má, je to 

přece naše obec, místo, kde bydlíme a chceme o něj 

pečovat, ne jej ničit. 

 Co říci závěrem? Vzhledem k tomu, že ZZO je 

účastníkem řízení vedeném proti obci ČIŽP i Odborem 

výstavby, bude vás o dalším vývoji informovat. 

Informovat se pokusíme i Zastupitelstvo obce na jeho 

druhém zasedání (bude se konat 2. 2. 2015). Otázka je, 

zda nám to bude umožněno, nebo bude problém opět 

bagatelizován a neřešen. 

M. Langer, N. Malín, zastupitel za ZZO 

Pozitivní diskriminace v Novém Malíně
Někteří nájem a energie platí, jiní ne 

Doktoři jsou pro zdraví populace potřební. 

Na zdravotním středisku v Novém Malíně jich 

máme několik. Díky za ně. V kombinaci některých 

nájemců se současným a minulým vedením obce 

však na středisku vzniklo něco zarážejícího. 

Nejprve začněme stavebními úpravami, díky 

nimž na středisku vznikly prostory pro nové 

ordinace. Z usnesení Rady obce (RO), zveřejněných 

na internetu se dozvíme: 

- Usnesení ze 13. zasedání RO ze dne 13.12. 2011: 

RO bere na vědomí informace o potřebě rozšíření 

vnitřních prostor zdravotního střediska o cca 2 

ambulance, 

- Usnesení z 18. zasedání RO ze dne 16. 5. 2012: 

RO bere na vědomí informace o připravovaných 

stavebních úpravách na zdravotním středisku, 

- Usnesení z 26. zasedání RO ze dne 9. 1. 2013: 

SOD (smlouva o dílo) č. 3/2013 na realizaci akce 

„Stavební úpravy objektu zdravotního střediska v 

Novém Malíně" mezi Obcí Nový Malín jako 

objednatelem a Provozní Nový Malín jako 

zhotovitelem s.r.o. v ceně 550 000,-Kč bez DPH, 

 Za zmínku ještě stojí, že Provozní NM asi na 

začátku vše dobře nespočítala a musela předložit RO 

ještě 3 dodatky ke smlouvě, o které cenu navýšila 

(na 28. zasedání RO o 950 000,-Kč, na 31. zasedání 

o 490 000,-Kč a na 49. zasedání o 125 710,-Kč na 

zatím celkovou částku 2 115 710,-Kč). 

 Pokračujme posledním usnesením, které se 

týkalo navýšení cen nájemného pro tehdejší 

nájemce: Usnesení z 24. zasedání RO ze dne 7. 11. 

2012: RO schvaluje navýšení nájemného všem 

současným nájemcům na zdravotním středisku Nový 

Malín - budova č.p. 504 - o 30% stávajícího 

nájemného s účinností od 1. 1. 2013 s tím, že s 

účinností od 1. 1. 2014 bude nájemné zvyšováno o 

částku odpovídající indexu Průměrné meziroční 

míry inflace vyhlášené Českým statistickým úřadem. 

 Co se z usnesení RO dozvíme o nájemnících, 

kteří přišli na středisko v roce 2013, tj. po stavebních 

úpravách (zájemce o přesnější informace z níže 

uvedených jednání RO odkazuji na internet): 

- Usnesení z 25. zasedání RO ze dne 17. 12. 2012: 

RO schvaluje pronájem nebytového prostoru zubní 

ordinace ve 2. NP budovy ZS, Nový Malín 504 

MUDr. K.L., … v ceně 38,90Kč/m2 od 1. 2. 2013, 

- Usnesení z 29. zasedání RO ze dne 27. 3. 2013: 

RO schvaluje pronájem nebytového prostoru 

ordinace praktického lékaře pro dospělé v 1. NP 

budovy ZS, Nový Malín 504 o vel. 33,3m
2
 v ceně 

38,90Kč/m
2
 MUDr. L.V., …, 

- Usnesení ze 36. zasedání RO ze dne 6.11. 2013: 

RO schvaluje žádost MUDr. L.V. o odklad platby 

nájemného za pronájem ordinace v budově ZS na 

dobu 6-ti měsíců s tím, že nájemné za období 

listopad 2013 až duben 2014 uhradí ve splátkách po 

1.000,-Kč spolu s běžným nájemným počínaje od 

měsíce května 2014, 

- Usnesení ze 43. zasedání RO ze dne 7. 4. 2014: RO 

schvaluje poskytnutí ordinace MUDr. L.V. na 

období od 1.4.2014 do 30.9.2014 formou smlouvy o 

výpůjčce, 

- Usnesení ze 45. zasedání RO ze dne 18. 6. 2014: 

RO schvaluje Žádost o povolení ortopedické 

ambulance v prostorách ordinace MUDr. L.V. v 

budově zdravotního střediska v Novém Malíně 

- Usnesení ze 48. zasedání RO ze dne 29. 9. 2014: 

RO schvaluje prominutí nájemného a úhradu energií 

v ordinaci MUDr. L.V. do 31. 12. 2014, 

- Usnesení z 2. zasedání RO ze dne 17. 12. 2014: 

RO schvaluje prominutí nájemného a úhrady energií 

v ordinaci MUDr. L.V. do 31. 3. 2015. 

 Na závěr snad jen jednu poznámku. Říká se, 

že dnes nedostanete nic zadarmo, ale jak vidět, 

v Malíně to není pravda. Nejsme horská vesnice, kde 

doktory nemají, proto je lákají na nadstandardní 

nabídky. Alespoň by se mohlo zaplatit, co se 

spotřebovalo na elektřině a vodě. 

Jiří Schubert, současný zastupitel a bývalý člen RO 

(2010-2014), který s promíjením plateb nesouhlasil 

a doufal, že se nejpozději od ledna 2015 přejde do 

udržitelného režimu 

 


